
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 25. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 197
Hvad er begrundelsen for, at Justitsministeriet - i betragtning af den forudgå-
ende omfattende debat om emnet - ikke af egen drift har udsendt en presse-
meddelelse om beslutningen om ikke at inkorporere seks FN-konventioner, jf.
artiklerne "Regeringen: Konventioner bliver ikke en del af dansk lov", Informa-
tion den 22. november 2014 og "Regeringen afviser at gøre FN's regler til
dansk lov", Berlingske den 23. november 2014?
Spørgsmålet bedes besvaret inden afholdelse af samrådet om samråds-
spørgsmål H.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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